

# Ulbjerg Lokalråd



## BESTYRELSESMØDE



### Referat

|                          |  |
|--------------------------|--|
| Mødedato:                | 16-12-2015   |
| Starttidspunkt for møde: | 19,00  |
| Mødelokale:              | Erik Bakken 2  |
| Afbud til møde:          | Kurt Johansen  |
| Fraværende:              |  |
| Mødedeltagere:           | Kirsten Pedersen, Marianne Randers, Claus Skov, Kurt Johansen og Erik Steen Nielsen, Nienna Gabrielle Bay. |

Næste møde onsdag d. 6. januar

| Punkt | Emne   | Beslutning   |
|-------|--|--|
| 1     | Vi starter aftenen med et stykke smørrebrød og ønsker hinanden god jul                           |  |
| 2     | Skrivelse fra Anton  | Anton skal sende regningen til Marianne, så betaler hun den. Ang. Grønningen så tager vi det op med kommunen, når vi mødes med Nina bødker.  |
| 3     | Tidligere projekter hvor er vi??<br>Stisystem<br>Fulo<br>Renovering af klubhus<br>Grønne områder | Stisystemet: Erik har sendt skrivelse til kommunen. Vi har fået udsættelse til 1. april 2016 fra Nina Bødker, samt anmodning om Dokumentaion i form af billeder senst 1. april. Indvielse i Marts. Vi undrede os over at Bendt Nielsen ikke havde sendt status opgørelse til Lokalrådet og vil bede Kurt om at få den sendt.<br>FULO: Kurt og Erik skal have et møde med jyske sparekasse i næste uge og høre om deres jurister kan hjælpe os.<br>Derefter må vi tage op til drøftelse om det videre forløb. |

|    |                                    |  |
|----|------------------------------------|--|
|    |                                    | <p>Ansøgningen fra UIF og Skytterne er sendt til Klyngen og derefter videre til kommunen. Lokrådet vil også gerne se ansøgningen, da vi lægger navn til. Hvis Kurt har den kan han måske videresende den?<br/>(bilag: mail fra Kurt)<br/>Grønne områder: Lave Et lokalrådsmøde en lørdag formiddag<br/>Hvor vi kan komme ud og se områderne.<br/>Alle tager billeder hvis de ser noget der skal med. Senior gruppen har ikke nogle steder at tilføje.</p>  |
| 4  | Generalforsamling                  | <p>23.februar 2016.<br/>Annoncering på hjemmeside, købmand og facebook<br/>Marianne annoncerer i avisen(Vesthimmerland) og laver dagsorden<br/>Afholdes i forsamlingshuset KP<br/>Økonomi: Kurt skal fremsende fordeling af penge for hjælp til Snapstinget til Marianne, så hun kan få det afsluttet.<br/>Punkter til dagsorden:<br/>Information om FULO.<br/>Inviterer Lone Kastbjerg til at orientere om Viborg landsbysammenslutning. KP<br/>Skal Ulbjerg være med i Landsbysammenslutningen?<br/>Skal repræsentant være fra Lokrådet?<br/>Valg af repræsentant?</p> |
| 6  | Fastsættelse af mødedatoer i 2016  | <p>Fast møde dato 1.onsdag i måneden, med undtagelse af februar hvor det er 2. uge.</p>  |
| 7  | Priser                             | <p>Lave en skrivelse med priser til både velkomstmappe og hjemmeside. Gabrielle</p>  |
|    | Evt.<br>Punkter til kommende møder | <p>Kajakker</p>  |
| 9  |                                    |  |
| 10 |                                    |  |
| 11 |                                    |  |

K. Starbæk

Claus Skov